

# V2L.2007

# newTECH 创建科技通讯 TIMES

对创建来说，2007年是既忙碌又兴奋的一年。今年创建参与多个业内的国际盛会，其中分别于5月24日及6月14日在上海及新加坡举行的 DatacentreDynamics 研讨会，我们更是黄金赞助商。在上海的研讨会上，香港的秦志光副董事及豪景信息技术的首席执行官王仕峰先生以上海豪景数据中心作分析案例，与与会者分享「在中国如何建立高度安全的数据中心」。而在新加坡的研讨会上，香港的李百裕副董事联同新加坡办的黄国荣高级经理以「设施管理如何影响设计」为题作演讲；另外，新加坡办总经理张明华更获大会之邀，出席业界领导人论坛，一起探讨未来的精密设施与资讯科技基础设施建设，并分享他的看法及意见。

在香港，我们本年再度参与由 Facility Media 主办的「企业数据中心设备管理」研讨会。研讨会于7月25日举行，并邀请豪景王仕峰先生出任客席讲者，为「亚洲数据中心选址」一题作演说。

此外，今年已是我们第四次参加新加坡的亚洲通讯展，继续展示我们在区内所提供之精密设施及服务给参观人士，并为公司创造商机。

2007 is an exciting year for Newtech, we participated in various international events. We were the Gold Sponsor of the two DatacentreDynamics events in Shanghai (May 24) and Singapore (June 14). On May 24, Mark Chun and Mr Tom Wong, CEO of Hogan Information Systems, presented to the audience on "How to build highly secure Data Centre in China" with a business and technical case study on Hogan's Colocation Centre in Shanghai. In Singapore, Alex Li and Garrett Ng jointly delivered a seminar on "How FM Influences Design", and Benson Teo, General Manager of the Singapore office, was invited to be one of the panel members of the Industry Leaders to share his thoughts and views with the participants on "The Future State of Mission Critical Facilities and IT Infrastructure".

In Hong Kong, following the success of last year, we again sponsored the Managing Corporate Datacenter Facilities Conference organized by Facility Media on July 25 and invited Mr Tom Wong of Hogan as guest speaker to deliver a presentation on "Datacentre site selection in Asia".

Same as the last three years, we participated in CommunicAsia, one of the biggest regional exhibition that allocated industry players. This year, we displayed our critical facilities and services to the visitors and created new business opportunities for the company.



张明华出席新加坡DCD的业界领导人论坛  
Benson at Industry Leaders Panel, DCD Singapore



李总和张明华及新加坡DCD与会者摄于研讨会  
Charles & Benson chat with participant at DCD Singapore



黄国荣于新加坡DCD的演说  
Garrett presentation at DCD SG



上海DCD  
DCD Shanghai



秦志光于上海DCD的演说  
Mark presentation at DCD Shanghai



新加坡亚洲通讯展的创建展台  
A corner at CommunicAsia



新加坡通讯展为公司创造商机  
CommunicAsia created business opportunities for the company



客席讲者王仕峰先生为Facility Media演说  
Newtech guest speaker, Tom Wong at Facility Media conference









我们获多个客户来函，以表扬创建的卓越表现及优质服务。我们感到非常荣幸得到客户嘉许，同时承诺会继续为客户提供最佳的服务。在此分享部份客户嘉许：

Newtech received various customer mails in recognition of Newtech's excellent support and high quality services. Newtech is honoured to receive these appreciations and shall strive to provide even better services to our customers. Share below some words from one of our customers:

首先让我们向贵司致以衷心的感谢！

贵公司在 nVidia 深圳办公室的安保及监控项目工作中表现出色，凭著贵司的专业领导，发挥了良好的协调及组织能力，无惧任何困难及严谨进度等。若然欠缺创建人员的耐性、承诺和周密计划的安排，恐难令工程达至此标准，让此项目得以圆满结束。

为此，我们对贵公司的优秀工作表现再作诚挚的感谢。与此同时，我们非常满意将香港、上海及北京等地的安保系统全交托于创建，亦诚意推荐创建予每一位追寻专业及经验丰富的精密监控环境的供应商。

We would like to express our appreciation to your company and the professional approach to NVIDIA Security and CCTV Project for our recent implementation of our office in Shenzhen.

Newtech had managed to complete the whole project on time and with good standard despite of some constrain and tight schedule. Without their patience, commitment and careful planning, we would not have achieved this standard.

We are pleased with our decision to choose Newtech to handle our security system in Hong Kong, Shanghai and Beijing and have no hesitation in recommending them to whoever looking for a professional and experienced critical infrastructure solution provider.

*Gloria R Miller,*

*Sr Manager, Security and EHS Compliance, nVidia Corporation*



**newTECH** 创建集团  
GROUP

## 亚太区总部 Asia Pacific Head Office

香港九龙湾常悦道3号企业广场二期15楼  
15/F Enterprise Square Two, 3 Sheung Yuet Road, Kowloon Bay, Hong Kong  
Tel: (852) 2993 5816 Fax: (852) 2993 5916 Email: info@newtechapac.com

香港 Hong Kong

北京 Beijing

上海 Shanghai

广州 Guangzhou

深圳 Shenzhen

成都 Chengdu

新加坡 Singapore

曼谷 Bangkok

胡志明 Ho Chi Minh

悉尼 Sydney



与您共创  
成功之路

www.newtechapac.com

